
SI MOLDE

Protokoll fra styremøte
Studentsamskipnaden i Molde (SiMolde)

Torsdag 4. mars 2021, kl. 1400 - 1600
Til stede;
Student Michael R. Larsen, styreleder
Student Silje M. M. Vedvik, nest leder
5tudent Kristoffer H. Thorvaldsen, styremedlem
Student Elice B. G. Gandrudbakken, styremedlem - deltok på zoom
briftsleder Ivor Magne Grøtta, styremedlem
Høgskoledirektør Gerd Marit Lcingøy, styremedlem
Rektor Steinar Kristoffersen. styremedlem
Fra administrasjonen: birektør Knut Silseth og øk- og personalansvarlig Ann Helen 5. 5ivertsen

STYRESAKER
Sak 02/21 Godkjenninci av innkalling og saksliste
Vedtak (enstemmig):
Sakslisten 09 innkallingen ble godkjent.

Sak 03/21 Godkjenning av protokoll fra styremøte 07/20
Vedtak (enstemmig):
Protoko Il fro styremøte 08.12.2020 godkjennes.

Sak 04/21 Godkjenning av protokoll fra styremøte 01/21
Vedtak (enstemmig):
Protokoll fra styremøte 10.02.2021 godkjennes.

Sak 05/21 Ansettelse av direktør i SiMolde
Vedtak (enstemmig):
Bente Aure Myrstad er tilsatt som ny direktør i SiMolde. Tiltredelsesdato er 1. juni 2021.

ORIENTERINGSSAKER
0-sak 01/21 Generell orientering ved direktør

- bet ble gitt en kort orientering om økonomi og personolsituasjonen (inklusive sjukefrovær).
* Storebrand er vår nye pensjonsleverandør på innskuddspensjon og formell flytting f ro bnB til

Storebrand er 1. mars 2021.
* bet ble orientert om ett smittetilfelle vi har hatt på studentboligene på Campus. En person

som var på besøk hadde testet positivt på Covid-19 (en mutert variant av viruset).
- Knut orienterte om status og planlagte aktiviteter for prosjektet «Møtes». bette er et 3 årig

prosjekt støttet av Helsedirektoratet. Mål f ar prosjektet er å øke trivsel og hindre ensomhet
blant studenter, samt lage flere rusfrie møteplasser.

- Ann Helen orienterte om foreløpige regnskapstall for 2020.
- bet er gjennomført en foreldreundersøkelse i all barriehager i Molde kommune (både private og

kommunale) og svarfristen var satt til 20. desember 2020. Tema i undersøkelsen var blant annet
barnets trivsel og utvikling, samarbeid med barnehagen, informasjon og tilfredshet med lokaler
og uteareal. Anestua hadde en svarprosent på 81,6 % og et snittresultat på 4,5 (5,0 er best).
bet ble gitt et kort referat fra Forummøtet som ble arrangert 24. februar 2021.

- Program for Vinteruka 2021 ble gjennomgått (vinteruka arrangeres i perioden 27/2 - 6/3).
Tatt til orientering.



SIMOLDE

0-sak 02/21 Vedtak om kommunalt driftstilskudd 2021 for barnehagen
Saken tatt til etterretning.

0-sak 03/21 Tilskuddsbrev om sosiale lavterskeltilbud fra Kunnskaps
departementet
Saken tatt til etterretn ing.

0-sak 04/21 Rapportering om oppfølging av ekspertgruppens rapport
Saken tatt til etterretning.

DISKUSJONSSAKER
b-sak 01/21 RegjerinQens tiltokspakke for studenter
legjeringens tiltakspakke for studenter (den såkalte «Studentpakken») er vedtatt av Stortinget
09 vi har fatt Tilskuddsbrev fra Kunnskapsdepartemeritet om at vi f& 727 000 kroner som vi skal
bruke til psykisk helse, til studeritjobber 09 til sosiale lavterskeltilbud. 438 000 kroner av dette
skal benyttes til lønne studenter. et forutsettes at alle midler skal vcere benyttet innen
utgangen av 2021. Vi er pålagt sende en kort foreløpig rapportering om bruk av midlene til
Kunnskapsdepartementet innen 1. september 2021. Endelig rapportering om bruk av midlene skal
rapporteres i årsmeldingen for 2021 (dvs, med svarfrist 10, mai 2022). Styret diskuterte ulike
tiltak som midlene kan benyttes til, innenfor den målsetting som ligger i tildelingen.

Saker til neste styremøte:
- Årsmelding og regnskap 2020

Møtet ble hevet kl. 1600
• Neste styremøte er i slutten av april

Knut Silseth
Direktør

Kristoffer Thorvaldsen

Angvik, 04.03.21
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